
Styrelsemöte Gropens IF    2023-06-12 
Närvarande: Martin Nilsson, Kent Andersson, Thomas Helldén,  Camilla Helldén, Daniel Helldén, Daniel 
Söderberg, Dustin Appelros, Jörgen Overgaard, Niclas Pehart, Åsa Lindby 
 
Agenda Sammanfattning Åtgärder/beslut 

1. Mötets öppnande  Ordförande öppnar mötet 

2. Ansvarslista 

Gropafesten 

Gropafesten avstämning från förra mötet samt kommentar 

ansvarslistan 

• Annonser:  Kommer ut denna vecka. 

• Skylt vid missionshuset: Niclas ordnar med detta, så datum 

kommer upp. 

• T-shirt: Daniel H samma antal o storlekar som förra året. 

• Pilkastning: Åsa ordnar småvinster. Camilla ordnar 4 st 

hinkar 

• Fiskedamm: Åsa ordnar vinster 

• Personalschema: Nästan klart. Se separat dokument.  

”Hjälpande händer” Åsa lägger ut en lista på städdagarna 

måndag o torsdag v 31, där alla som hjälper till skriver upp 

sitt namn o tel-nummer. Om fler namn ska skrivas in där (ex 

de som kör alkohol eller förbereder mat), meddela Åsa.  

• Tickster förköp används i år för de som vill. 

• Fred 29/9 Invigning Rosengården samt Idrottens dag. De som 

hjälpt till på Gropafesten kommer bjudas in till detta. 

 

3. Sektionsrapporter 

Kraftsport Ny städning fungerar bra.  

Ny maskin inköpt.  

Ny och bättre belysning i lokalen. 

 

 

 

Bordtennis Inget att rapportera 

 

 

Byggnader Brofästet: Rivning klar. 

Rosengården: Renovering pågår. 

Målning genomfört. 

 

 

 

 

 



Förslag: Ny städfirma Rosengården, 

städning var annan vecka, kostnad 

per år 16 000 kr. 

 

Missionshuset Värmepump finns och 

ska installeras. Niclas håller i detta. 

 

 

Beslut: Styrelsen beslutar att 

vi byter itll denna städfirma 

(samma som städar i 

Kraftsporten) 

 

 

 

Innebandy Sektionen arbetar för en tydligare 

organisation inom sektionen. 

Förutom sektionsansvarig (Daniel S) 

så kommer det bli en sportchef 

(Daniel H), kiosk (Linda Göransson), 

Cup (Magnus Göransson), 

Administrationsstöd (Förslag 

Martin), Domaransvarig (Stefan …) 

 

Visionen är att ha ett lag i division 2 

och att på sikt ha ett utvecklingslag. 

Även en satsning på flicklag ska 

göras. 

 

Diskussion sponsorer: Detta sker 

fortsatt inom sektionen och lyfts till 

styrelsen för beslut. 

 

Kan föreningen stötta enskild spelare 

för rehab-kostnader? Inget beslut i 

frågan. 

 

En utomhusinnebandyplan är nu 

anordnad och finns i Fjugesta (fd 

tennisplanen). Den andra halvan av 

 



planen blev en fotbollsplan. Detta är 

till för medlemmar till att börja med. 

Padel Det är inte säsong just nu och vi 

avvaktar därför hösten och ser hur det 

ser ut då. 

 

   

4. Ekonomi Ekonomin är god. 

 

Lotter: Det finns ett antal lotter kvar 

som behöver säljas. Pratat med 

Thomas. 

 

5. Medborgarmöte Det har varit ett medborgarmöte ang 

sporthall med läktare i Mullhyttan.  

 

6. Nästa möte 14 augusti kl 18:00 Rosengården  

7. Mötets avslutande 

 

 

 

 

/Åsa Lindby 

 
 
 
 
 
 
 
 


